

OK Vendelboerne

Referat af bestyrelsesmøde nr. 3, 2014

Klublokalet Højene Skole, mandag d. 5. maj kl. 19.00

Afbud Kjeld Arildsen

Lene Bank (bladgruppen) og Jan Pedersen (webmaster) deltager

1. Referat fra sidste møde godkendes

2. Siden sidst:

Findvej: 3 afdelinger har været afholdt, velbesøgte men ikke mange helt nye løbere. En del fra klubben har deltaget hver gang. Flere udefra har været gengangere. I alt ca.10 helt nye ansigter er dukket op. Endnu to løb er planlagt: Skallerup 15/5: Mogens og Per kontakter Peter ang. forhåndsreklamering for feriecentrets gæster. Nybæk 22/5 – Ole og Ellen er tovholdere

Påskeløb: 9 fra klubben deltog, kun 4 boede på Vandrehjemmet. Fine resultater løbsmæssigt.

Divisionsmatch Bjerre skov:

KaSki OK - OK Vendelboerne : 83 - 57

OK Vendelboerne - Nordvest OK : 65 - 59

OK Vendelboerne - Randers OK : 66 - 60

Flot resultat til trods for kun 18 deltagere

Næste divisionsmatch 7/9 – OK Pan

Op/nedrykningsmatch 21/9 – Rold

3. Økonomi:

Kassereren orienter. Økonomien hænger godt sammen, da 2-dages har givet pænt overskud. P.t.108 medlemmer, heraf 16 > 25 år og 3 passive

Regning på tryk af ny klubfolder, 100 stk. – 1200,- kr. Må være en misforståelse. Ellen undersøger sammenhængen.

4. Opfølgning på NJ2D:

Afventer formandens kommer hjem fra Norge.

Kommentarer: Det præciseres, at det skal være den sidst reviderede udgave af det nyest tegnede kort, der skal bruges til banelægning. Finn Mengel er ansvarshavende for kortfilerne. Skal man bruge en kortfil, skal man kontakte Finn for at få den nyeste udgave.

5. Klubudvikling:

DOF formand Wather Rahbek afholder inspirationsmøde i Ålborg 22/5. Mogens og Per deltager.

Den nyreviderede klubfolder ligger tilgængelig på nettet

Planer om løb i Frederikshavn, inddrage Bunkers – Karin, Per og Mogens er tovholdere. Mogens finder dato i september.

Muligheden for at lave løb med QR koderdrøftes. Tages op ved senere lejlighed.

40 års jubilæum – uklart om PA er blevet spurgt om han vil være tovholder. Mogens taler med PA herom.

Mogens foreslår ad hoc gruppe, der kan understøtte Klubudvikling via medlemsundersøgelse. Spørgeskema skal udarbejdes. Per og Mogens laver oplæg om ad hoc gruppens formål. Sendes ud på fællesmail, hjemmesiden og FB med opfordring til at melde sig til gruppen.

6. Kommende aktiviteter:

Sct. Hans løb 19/6: Aage og Kirsten laver løb. Kjeld, Jens R. og Per laver maden. Susanne laver udkast til invitation > PA udsender på fællesmail
Vestjydsk 3 dages: Ellen laver invitation, hvor mange ønsker overnatning på Holstebro Kaserne?
Der laves skrivelse om en fællestur til Læsø 3- dages.
DM stafet og klassisk til september. Klubben har tilbud om overnatning på Ryes Kaserne, Fredericia. Vi har reserveret 4 dobbeltværelser. Kan afmeldes indtil 2 uger før.
Hjørring Live 5/9 – 2014, vi er med!
Condes-aften: hbm kontakter Bent Skjoldborg herom, satser på en gang i september – basal banelægning med Condes.
Udendørs-klubaften: afventer medlemsundersøgelsen – er der overhovedet ønske herom.
Planer om klubtur til Gøteborg i august droppes. Der arbejdes på fælles deltagelse i O-ringen ved Gøteborg 2015

7. Ang. ungdomsløbere:

Per er registreret hos DOF. Enkelt tilbud fra Herning til 13-årige. Er langt væk – hvis man skal alene af sted. Klubben har ikke flere børn på de enkelte alderstrin, så flere kan følges ad til kurser!

8. Kortudvalg:

Hvilken skov/ skove skal bruges til NJ2D 2016? Samme skov begge dage?
Er Tversted kommuneplantage og Elkjær plantage relevante at tegne? Lene Bank taler med Kjeld herom. Ole har afleveret Klosterskoven. Fuglsang er klar til at gå i gang i Katsig.

9: Skovudvalg:

Der mangler 4 banelæggere i efteråret, inkl. juleløbet.

10. Træningsudvalg:

Kriterier for klubmesterskabet er fortsat under udarbejdelse.

11. Presse/ PR:

Ellen og Hanne orienterer kort fra infomøde om brug af FB/ gruppe versus side – som supplement til hjemmeside. Afventer spørgeskemaundersøgelse – gode ideer fra medlemmerne! Behov for webredaktør.
Der er link fra nuværende FB gruppe til klubbens hjemmeside.
Vendeposten: Lene orienterer, 5 klubmedlemmer ønskede papirudgave af bladet. Medlemmerne skal opfordres til at skrive i bladet/ på hjemmesiden/ FB om oplevelser. Vendepostens status evalueres på næste generalforsamling

12. Mødeliste:

Udarbejdes når formanden er til stede.

Næste møde afholdes formodentligt i uge 23. Formanden forventes at være hjemme der. Dato følger. Mødet bliver i klublokalet kl. 19.00

Per bager.

Mødet slut ca 21.30

Referent Hanne Bak-Mikkelsen